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Van:
Verzonden: vrijdag 18 augustus 2017 13:13
Aan:
Onderwerp: RE: vooraankonciiging teruggave vergunningen Radio Maria (analoog en cligitaal)

Dankjev.el
Zie dat G.1R oDk de komende jaren uitzendingen via DAB+ gareld heeft.

Met vriendelijke groet,

Van:
Verzonden: donderdag 17 augustus 2017 16:47
Aan:

--‘,derwerp: vooraankondiging teruggave vergunningen Radio Maria (analoog en digitaal)

Beste iedereen,

Vanmiddag sprak ik met van Radio Maria. Radio Maria is voornemens demiddengoifvergunning en gekoppelde vergunning voor digitale radio-omroep terug te geven met ingang van 1september 2017. Hierover zullen we nog een brief ontvangen.

Ik heb de heer gevraagd om de overige vergunninghouders voor digitale radio-omroep in zijna!otment zsm in te iicnten ivm de naderende deadline van 18 augustus 2017 voor desamenwerkingsovereenkomst.

Radio Maria heeft een overeenkomst met RadioCorp gesloten voor het gebruik van een landelijkecapaciteitseenheid voor de aankomende vijf jaren. Daarnaast is Radio Maria van plan om een laagvermogen AMvergunning aan te vragen met standplaats Aarle-Rixtel. Het plan is om vanaf 1 september op die lokatie uit tezenden, ik heb verteld dat de beslistermijn langer is dan de periode tot 1 september.

Radio Maria is geïnteresseerd zolang daar niet te hoge kosten mee gemoeid zijn.

Ik licht TM dadelijk ook in.

‘iet vriendelijke groet,

m r.
Specialist Media

Spectrummanagement - Media
Agentschap Telecom
Ministerie van Economische Zaken
Emmasingel 1 9726 AH Groningen
Postbus 450 1 9700 AL Groningen

T F
http :J/www. agentschaptelecom . nI
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Van:
Verzonden: donderdag 4 mei 2017 17:20
Aan: -

Onderwerp: RE: Radio Maria

Even ter info.

Vanmiddag belde de heer Hij bedankte me voor de e-mail. Verder vroeg hij zich nog af wat de stand
van zaken is mbt de verlenging van de vergunning. Heb aangegeven dat we op dit moment bezig zijn met alle
beoordelingen en hij zsm een reactie ontvangt.

Groet,

Van
(irzonden: maandag 1 mei 2017 15:46

Onderwerp: RE: Radio Maria

Met vriendelijke groet,

Van: -

Verzonden: maandag 1 mei 2017 15:08
Aan ‘üsteenhuis.biz
CC: -

Onderwerp: FW: Radio Maria

Geachte heer

i antwoord op onderstaande e-mails kan ik u als volgt berichten.

Het agentschap staat in beginsel niet onwelwillend tegenover uw verzoek om verdere verlaging van het vergunde
vermogen toe te staan. Op dit moment wordt bekeken wat de mogelijkheden hiervoor zijn. Dit kost echter enige
tijd. U zult daarover daarom later nader geïnformeerd worden.

Wat betreft het verhuren van een (middengolf)frequentie het volgende. De Telecommunicatiewet biedt
vergunninghouders geen mogelijkheid om frequentieruimte te verhuren. Verhuur van digitale capaciteit is op
zichzelf echter wel mogelijk, zolang aan de voorschriften van de vergunning(en) wordt voldaan.

Voor eventuele verdere vragen kunt u contact met mij opnemen.

Ik vertrouw erop u hiermee voor nu voldoende te hebben geïnformeerd.

Specialist Media

Agentschap Telecom
Ministerie van Economische Zaken
Emmasingel 1 9726 AH l Groningen 1
Postbus 450 1 9700 AL 1 Groningen

F (050) 587 74 00
igentschaotelecom nl
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Van: J Advocatenkantoor Steenhuis [mailt @steenhuis.biz]
Verzonden: vrijdag 28 april 2017 12:24
Aan:
CC:
Onderwerp: Re: Radio Maria

Beste

Ik hoor graag nog even nav onderstaande!
Dank!

Met vriendelijke groet,

Advocatenkantoor Steenhuis
Borneostraat 10
5215 VC ‘s-Hertogenbosch
T 073-6101435
F 073-6101436
www.steenhuis.biz

Indien u deze e-mail niet correct hebt ontvangen verzoeken wij u onmiddellijk contact op te nemen met ondergetekende. Dezeinformatie is uitsluitend bedoeld voor gebruik door de geadresseerde en kan vertrouwelijke informatie bevatten. Gebruik vandeze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Openbaarmaking, vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekkingvan deze informatie aan derden is niet toegestaan door anderen dan de geadresseerde.

Please notify any error in transmission immediately to the operator identified above. This information is intended only for the use of theindividual or entity to which it is directed and may contain information that is privileged, confidential and exempt from disciosure underapplicable law. 1f the reader of this communication is not the intended recipient, or the employee or agent responsible for deliveringthe communication to the intended recipient, you are notified that dissemination, distribution or copying of this communication isprohibited.

Op 16 rnrt. 2017, om 16:33 heeft
•> het volgende geschreven:

Geachte heer
Excuses dat de beantwoording zoveel tijd neemt.
Binnenkort kan u van ons een antwoord tegemoet zien.

Met vriendelijke groet,

Van: 1 Advocatenkantoor Steenhuis [mailto: Isteenhuis.biz]
Verzonden: donderdag 16 maart 2017 16:14
Aan:
CC:
Onderwerp: Re: Radio Maria

Beste

Onderstaande vraag staat nog open.
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Zou er nogmaals verzoek tot verlaging gedaan kunnen worden? Evt.na verlenging, ook met
ook op nieuwe fiequentiebeleid.

-

Afgeleide vraag: mochten ze AM-zender willen verhuren (mci. Digitale allotment) kan dat
dan? OF dient er dan te alen tijde sprake te zijn van een overdracht aan een derde van de
vergunning?

Hoor graag!

Met vrendeIijke groet,

, t

<imageüol jpg>
—

Advocatenkantoor Steenhuis :
Borneostraat 10
5215 VC ‘s-Hertogenbosch
T 073-6101435
F 073-6101436
www.steenhuis.biz

Indien u deze e-mail niet correct hebt ontvangen verzoeken wij u onmiddellijk contact op të nemen
met ondergetekende. Deze informatie is uitsluitend bedoeld voor gebruik door de geadresseerde en
kan vertrouwelijke informatie bevatten. Gebruik van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden.
Openbaarmaking, vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van deze informatie aan derden is niet
toegestaan door anderen dan de geadresseerde.

Please notify any error in transmission immediately to the operator identified above. This information is intended only
for the use of the individual or entity to which it is directed and may contain information that is privileged, confidential
and exempt from disclosure under applicable law. 1f the reader of this communication is not the intended recipient, or
the employee or agent responsible for delivering the communication to the intended recipient, you are notified that
dissemination, distribution or copying of this communication is prohibited.

Op 1 feb. 2017, om 12:08 heeft Advocatenkantoor
Steenhuis 1@steenhuis.biz> het volgende geschreven:

Beste

Dank hiervoor.

Zoals gisteren besproken zit Radio Maria nog steeds op het spoor van
verlenging van haar AM-vergunning. Om allerlei redenen.

Zou het mogelijk zijn om verlenging te vragen van de vergunning onder
gelijktijdige verlaging van het vergunde vermogen?
Ze zouden graag een hoog vermogen zender willen houden, maar dit naar
6,25Kw terug willen brengen (te weten het minimale ermogen waarop ze nu
moeten uitzenden), dit ook gelet op de kosten. Is het ook voor de overheid niet
gunstig dat Radio Maria als vergunninghouder lager wil, gelet op het beleid
van laagvermogen zenders dat thans door de overheid is ingezet?

Zijn daar mogelijkheden voor, of blijft het onder de huidige te verlengen
vergunning altijd 2 5Kw?
Ik hoor dat graag spoedig even, gelet op déadline verlenging. Dank!

Met vriendelijke groet,
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Van:
Verzonden: vrijdag 17 maart 2QL7 12:04
Aan:
Onderwerp: RE: Radio Maria

En ook ter info, telefonisch heb ik al doorgegeven dat het rniddengolfb&eid een totale verlaging van 6dB van devergunning (maximum vermogen) en dat daarna nog eens met -6dB mag worden uitgezonden(minimumvermogen).

Van:
Verzonden: donderdag 16 maart 2017 16:33
Aan:
CC:
Onderwerp: RE: Radio Maria

Hol.‘l
jij de heer van een antwoord voorzien oals afgesproken?wil wel meelezen natuurlijk.

Met vriendelijke groet,

Van: 1 Advocatenkantoor Steenhuis [mailt
- ©steenhuis.bizjVerzonden: donderdag 16 maart 2017 16:14

Aan:
CC:
Onderwerp: Re: Radio Maria

Beste

Onderstaande vraag staat nog open.

Zou er nogmaals verzoek tot verlaging gedaan kunnen worden? Evt.na verlenging, ook met ook op nieuwefrenuenti eb eleid.

Afgeleide vraag: mochten ze AM-zender willen verhuren (mci. Digitaie allotment) kan dat dan? OF dient erdan te alen tijde sprake te zijn van een overdracht aan een derde van de vergunning?

Hoor graag!

Met vriendelijke groet,

\dvocatenkantoor Steenhuis
orneostraat 10
215 VC ‘s-Hertogenbosch
• 073-6101435
073-6101436

iww.steen huis.biz
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_________ ______

?

Indien u deze e-mail niet correct hebt ontvangen verzoeken wij u onmiddellijk contact op te nemen met ondergetekende. Dezeinformatie is uitsluitend bedoeld voor gebruik door de geadresseerde en kan vertrouwelijke informatie bevatten. Gebruik vandeze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Openbaarmaking, vermenigiging, verspreiding en/of verstrekkingvan deze informatie aan derden is niet toegestaan door anderen dan de geadresseerde.

Please notify any error in transmission immediately to the operator identified above. This information is intended only for the use of theindividual or entity to which it is directed and may contain information that is privileged, confidential and exempt from disciosure underapplicable 1ev,. It the reader of this communication is not the intended recipient, or the employee or agent responsible for deliveringthe communication to the intended recipient, you are notified that dssemination, distribution or copying of this communication isprohibited.

Op 1 feb. 2017, om 12:08 heeft 1 Advocatenkantoor Steenhuis
@steenhuis.biz> het volgende geschreven:

Beste 1444

Dank hiervooi.

Zoals gisteren besproken zit Radio Maria nog steeds op het spoor van verlenging van haar - - -- -

AM-vergunning. Om allerlei redenen.

Zou het mogelijk zijn om verlenging te vragen van de vergunning onder gelijktijdige
verlaging van het vergunde vennogen?
Ze zouden graag een hoog vermogen zender willen houden, maar dit naar 6,25Kw terug
willen brengen (te weten het minimale vermogen waarop ze nu moeten uitzenden), dit ook
gelet op de kosten. Is het ook voor de overheid niet gunstig dat Radio Maria als
vergunninghouder lager wil, gelet op het beleid van laagvennogen zenders dat thans door de 4overheid is ingezet?

Zijn daar mogelijkheden voor, of blijft het onder de huidige te verlengen vergunning altijd
25Kw?
Ik hoor dat graag spoedig even, gelet op deadline verlenging. Dank!

Met vriendelijke groet,

<imageool.jpg>
Advocatenkantoor Steenhuis
Borneostraat 10
5215 VC ‘s-Hertogenbosch
T 073-6101435
F 073-6101436
www.steenhuis.biz

Indien u deze e-mail niet correct hebt ontvangen verzoeken wij u onmiddellijk contact op te nemen
met ondergetekende. Deze informatie is uitsluitend bedoeld voor gebruik door de geadresseerde en
kan vertrouwelijke informatie bevatten. Gebruik van deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden.Openbaarmaking, vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking van deze informatie aan derden is niettoegestaan door anderen dan de geadresseerde.

Please notify any error in transmission immediately to the operator identified above, This information is intended onlyfor the use of the individual or entity to which it is directed and may contain information that is privileged, confidentialand exempt from disclosure under applicable lew. It the reader of this communication is not the intended recipient, orthe employee or agent responsible for delivering the communication to the intended recipient, you are notified thatdissemination, distribution or copying of this communication is prohibited.
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Van:
Verzonden: vriidaci 17 maart 2017 12:00
Aan:
Onderwerp: RE: Radio Maria

Ter info, verhuur van (analoge) frequenties is niet toegestaan

Van:
Verzonden: donderdag 16 maart 2017 16:33
Aan

Onderwerp: RE: Radio Maria

Hoi
Wil jij de heer van een antwoord voorzien zoals afgesproken?

wil wel meelezen natuurlijk.

Met vriendelijke groet,

Van: Advocatenkantoor Steenhuis [mailt @steenhuis.bizj
Verzonden: donderdag 16 maart 2017 16:14
Aan
CC:
Onderwerp: Re: Radio Maria

Beste

Onderstaande vraag staat nog open.

Zou er nogmaals verzoek tot verlaging gedaan kunnen worden? Evt.na verlenging, ook met ook op nieuwe
frequentiebeleid.

-(Dgeleide vraag: mochten ze AM-zender willen verhuren (mci. Digitale allotment) kan dat dan? OF dient er
dan te alen tijde sprake te zijn van een overdracht aan een derde van de vergunning?

Hoor graag!

Met vriendelijke groet,

Advocatenkantoor Steenhuis
Borneostraat 10
5215 VC ‘s-Hertogenbosch
T 073-6101435
F 073-6101436
www.steenhuis. biz

Indien u deze e-mail niet correct hebt ontvangen verzoeken wij u onmiddellijk contact op te nemen met ondergetekende. Deze

1



-

Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

maandag 6 maart 2017 17:03

RE: Radio Maria 1P% Pfr
-

Met vriendelijke groet,

Van:
Verzonden: maandag 6 maart 2017 17:00
Aan:
Onderwerp: RE: Radio Maria

t
-. , —‘ .- -.-

j . .

ç:--:’
-_;___

Waar zit jij?

Van:
Verzonden: maandag 6 maart 2017 16:53
Aan:•
CC: -

Onderwerp: RE: Radio Maria

Met vriendelijke groet,

Van:
Verzonden: maandag 6 maart 2017 16:38
Aan:
Onderwerp: RE: Radio Maria

a, blijkbaar heb ik dat nog niet onder de knie...bedankt voor de rekensom © Het is me nu duidelijk.

Verder verlagen kan/mag gezien de gedragslijn dus niet. Ook in het Uitvoeringsbesluit laagvermoqen
middengolfbeleid staat dat de gedragslijn voor de huidige middengolfvergunningen blijft gelden.

Groet,

Of komt dat totaal niet in de buurt met uitzenden met 6,25 KW?

Van:
Verzonden: maandag 6 maart 2017 16:07
Aan: - )
Onderwerp: RE: Radio Maria

Hoi
Ff checken of je de dB’s onder de knie hebt.
-6 dB betekent een verlaging met een factor 4.
Dus: peildatum was 100 kW. 100 kW gedeeld door 4 is 25 kW, precies zoals nu vergund is.

6
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Waar is voor jou de onduidelijkheid?

Met vriendelijke groet,
%.

Van:
Verzonden: maandag 6 maart 2017 14:00

VAan:
Onderwerp: RE: Radio Maria

Hoi

Ik zit nog even te kijken naar onderstaande e-mail samen met de gedragslijn voor middengolfveigunningen

-

Hebben jullie een idee hoe die wijziging in juni 2016 is gegaan?

Groet,

0
Van:
Verzonden: woensdag 1 februari 2017 15:38
Aan:

-

CC:
Onderwerp: RE: Radio Maria

Allen, Hierbij nog enkele kanttekeningen van mijn kant. Voorstel om dit volgende week (of eerder) gezamenlijkeven te bespreken. Naast dat we er zelf iets van vinden zal onze (voorlopige) uitkomst, juridisch onderbouwd, ookaan JZ en T moeten worden voorgelegd en eventueel ook ETM.
Plan voor volgende komende week een afspraak.

G r,

Van:
Verzonden: woensdag 1 februari 2017 15:24
Aan:
Cc
Onderwerp: FW: Rad Maria

Beste collega’s,
Ik heb met - gesproken over onderstaande mail en we zijn tot het volgende gekomen.

Nederland heeft rechten voor de frequentie 675 kHz in Lopik met 130 kW.

Geschiedenis Radio Maria:
Origineel vergund in 2003 in Lopik 675 kHz met 120kW.
In 2009 is het vermogen aangepast naar 100 kW ivm het convenant uit Lopik.Op de peildatum 1 januari 2011 was het maximum vermogen dus 100 kW.
In mei 2011 is het vermogen aangepast op verzoek houder naar 57 kW.
In juni 2016 is het vermogen aangepast op verzoek houder naar 25 kW.
Gelijktijdig is de locatie aangepast naar Aarle-Rixtel. Dit ivm de sloop van het zenderpark te Lopik. Ma.w. eengedwongen verplaatsing.

Uitgangspunten voor beantwoordinc:

We zien 4 opties om met onderstaande vraag om te gaan:
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Met vriendelijke groet,

:

Van 1 Advocatenkantoor Steenh uis [mailto @steen huis. blijVerzonden: woensdag 1 tebruari 2017 12:08 4Aan:i
.

CC:
- ,,, __.

--..*
- -Onderwerp: Radio Maria

Beste

iank hiervoor.

Zoals gisteren besproken zit Radio Mai-ia nog steeds op het spoor van verlenging van haar AM-vergunning.Om allerlei redenen.

Zou het mogelijk zijn om verlenging te vragen van de vergunning onder gelijktijdige verlaging van hetvergunde vermogen?
Ze zouden graag een hoog vermogen zender willen houden, maar dit naar 6,25Kw terug willen brengen (teweten het minimale vermogen waarop ze nu moeten uitzenden), dit ook gelet op de kosten, Is het ook voorde overheid niet gunstig dat Radio Maria als vergunninghouder lager wil, gelet op het beleid vanlaagvermogen zenders dat thans door de overheid is ingezet?

Zijn daar mogelijkheden voor, of blijft het onder de huidige te verlengen vergunning altijd 25Kw?Ik hoor dat graag spoedig even, gelet op deadline verlenging. Dank!

ry vriendelijke groet,

Advocatenkantoor Steenhuis
Borneostraat 10
5215 VC ‘s-Hertogenbosch
T 073-6101435
F 073 -6101436
www. steen huis. biz

Indien u deze e-mail niet correct hebt ontvangen verzoeken wij u onmiddellijk contact op te nemen met ondergetekende. Dezeinformatie is uitsluitend bedoeld voor gebruik door de geadresseerde en ken vertrouwelijke informatie bevatten. Gebruik vandeze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Openbaarmaking, vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekkingvan deze informatie aan derden is niet toegestaan door anderen dan de geadresseerde.

Please notify any error in transmission imrnediately to the operator identified above. This information is intended only for the use of theindividual or entity to which it is directed and may contain information that is privileged, confidential and exempt from disclosure underspplicable law. 1f the reader of this communication is not the intended recipient, or the employee or agent responsible for delivering
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Van:
Verzonden:

4 — .- -.

CC:
Onderwerp:

Beste collega’s,
Is er een mogelijkheid om de wens van Radio Maria te honoreren? Zou dit wellicht kunnen gezien de vrijgekomen
ruimte per 1 sept 2017 ingezet kan worden voor kleinvermogen AM (Ongebruikte ruimte van hoogvermogen AM
kan na 1 sept 2017 ingezet worden voor kleinvermogen AM. Dit is in een kamerbrief toegezegd ).
We moeten wel opletten dat de ingebruiknameverplichting bij hoogvermogen AM overeind blijft.

Met vriendelijke eroet,

Van: Advocatenkantoor Steenhuis [mailto Jsteenhuis.biz]
rzonden: woensdag 1 februari 2017 12:08

CC:
Onderwerp: Radio Maria

Beste

Dank hiervoor.

Zoals gisteren besproken zit Radio Maria nog steeds op het spoor van verlenging van haar AM-vergunning.
Om allerlei redenen.

Zou het mogelijk zijn om verlenging te vragen van de vergunning onder gelijktijdige verlaging van het
vergunde vermogen?
Ze zouden graag een hoog vermogen zender willen houden, maar dit naar 6,25Kw terug willen brengen (te
weten het minimale vermogen waarop ze nu moeten uitzenden), dit ook gelet op de kosten. Is het ook voor
de overheid niet gunstig dat Radio Maria als vergunninghouder lager wil, gelet op het beleid van

igvenriogen zenders dat thans door de overheid is ingezet?

Zijn daar mogelijkheden voor, of blijft het onder de huidige te verlengen vergunning altijd 25Kw?
Ik hoor dat graag spoedig even, gelet op deadline verlenging. Dank!

Met vriendelijke groet,

L2I!11
Advocatenkantoor Steenhuis
Borneostraat 10
5215 VC ‘s-Hertogenbosch
T 073-6101435
F 073-6101436
www.steenhuis.biz

WtV-

woensdag 1 februari 2017 12:15

RE: Radio Maria

ru -•• — 1- •‘- •
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Van:
Verzonden: dinsdag 3januari 2017 10:41
Aan:
Onderwerp: FW: Radio Maria

Ter info

Van: -

Verzonden: vriidaq 23 december 2016 9:36
Aan:’ -

Onderwerp: FW: Radio Maria

Wie zou de heer van een antwoord kunnen voorzien?

Met vriendelijke groet,

- t Advocatenkantoor Steenhuis [mailto: steenhuis.bizJ
Verzonden: donderdag 22 december 2016 17:3 1
Aan:
Onderwerp: Radio Maria

Beste

Radio Maria schrok nogal van de toezichtkosten voor de 2 digitale allotments die zij hebben verkregen bij
de restverdeling. Wat wordt aar eigenlijk voor gedaan?

Ze overwegen deze allotrnents nog dit jaar in te leveren. Zal dit tot restitutie van de toezichtkosten leiden? Is
er nog wat aan de kosten over 2016 wat te doen? Radio Maria deed destijds immers mee omdat ze hadden
gehoopt dat ook deze allotinents na september 2017 zouden worden verlengd. Dat bleek destijds bij de
verdeling niet geheel duidelijk. Een geste zou wat dat betreft op z’n plaats zijn in mijn ogen. Ik hoor graag
even wat er mogelijk is!

vriendelijke groet,

Advocatenkantoor Steenhuis
Borneostraat 10
5215 VC ‘s-Hertogenbosch
T 073-6101435
F 073-6101436
www.steenhuis.biz

Indien u deze e-mail niet correct hebt ontvangen verzoeken wij u onmiddellijk contact op te nemen met ondergetekende. Deze
informatie is uitsluitend bedoeld voor gebruik door de geadresseerde en kan vertrouwelijke informatie bevatten. Gebruik van
deze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Openbaarmaking, vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekking
van deze informatie aan derden is niet toegestaan door anderen dan de geadresseerde.

Please notify any error in transmission immediately to the operator identified above. This information is intended only for the use of the
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Van:
Verzonden: woensdag 15 april 2015 13:37
Aan:

-

CC:
Onderwerp: RE: Radio Maria Nederland

-

Bijlagen: FW: Vermogen Radio Maria Toezichtskosten AT; telnot over Radio Maria

Hallo
heeft op 5 december 2014 aangegeven aan dhr. dat een vermogensverlaging aangevraagd moet

worden via de officiële weg. De regels hiervoor staan op onze website. Zie bijgevöegde mail: “FW: Vermogen “

Radio Maria 1 Toezichtskosten AT
Later op 5 maart 2015 heb ik met dhr. gesproken, mede over deze vermogensverlaging. Ik kreeg toen
niet de indruk van hem dat hij al een verlaging had aangevraagd. Hij liet weten het logisch te vinden dat de
toezichtskosten veranderen wanneer de vergunning ook veranderd. Zie hiervoor bijgevoegde mail: “telnot

over Radio Maria”.
Tijdens dit gesprek heb ik hem ook verteld dat een vermogensverlaging naar 25 kW mogelijk is. Op de peildatum

( n 1 januari 2011 was het vermogen van Radio Maria 100 kW. De omroep mag een verlaging van maximaal 6 dB
anvragen, wat in dit geval neerkomt op een vermogen van 25 kW.

Met vriendelijke groet,

Van:
Verzonden: woensdag 15 april 2015 8:29
Aan
CC:
Onderwerp: RE: Radio Maria Nederland

Beste

Naar aanleiding van die betreffende e-mail zijn we met Radio Maria in gesprek gegaan. Ik heb
gevraagd om te kijken of er conform de gedragslijn nog ruimte is voor verdere verlaging van het zendvermogen.
Ik heb zo niet op het netvlies of een verdere verlaging mogelijk was of niet. Ik wacht hét antwoord van af en
informeer je dan verder.

Met vriendelijke groet,

Van:
Verzonden: dinsdag 14 april 2015 15:28
Aan:
Onderwerp: Radio Maria Nederland

Beste

Wij hebben een bezwaarschrift ontvangen van Radio Maria Nederland tegen de factuur 2150013770
(dossiernummer 5055337). De factuur is gebaseerd op 57 kW, maar ze geven aan dat ze sinds juni/juli 2014 met een
lager vermogen zenden (25 kW).

Ik heb het dossier bekeken en ik zie een e-mailbericht van RMN van 2 december 2014 waarin ze aangeven dat ze
met een lager vermogen zijn gaan uitzenden. Zie bijlage. Verder kan ik daarop geen reactie vinden van AT en ook
geen verdere info daarover, Ik vroeg me daarom af of één van jullie misschien meer over deze zaak weet en of er
n.a.v. die mail nog actie is ondernomen?

Alvast bedankt voor jullie antwoord.

Met vriendelijke groet,
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Van:
Verzonden: woensdag 15 april 2015 13:08
Aan:
Onderwerp: RE: Vermogen Radio Maria Toezichtskosten AT

Je hebt iig al een antwoord verstuurd.

Met vriendelijke groet,

Van:
Verzonden: dinsdag 9 december 2014 9:15
Aan
CC:
Onderwerp: FW: Vermogen Radio Maria 1 Toezichtskosten AT

info

Van:
Verzonden: vrijdag 5 december 2014 15:15
Aan: ‘Advocatenkantoor Steenhuis
CC::
Onderwerp: RE: Vermogen Radio Maria Toezichtskosten AT

Geachte heer

Dank voor uw bericht.

Op de website van Agentschap Telecom is de gedragslijn voor middengoifvergunningen opgenomen.
(httj://www.agentschaptelecom.nI/sites/defauIt/files/gedraoslijn-voor-middengolfvergunningen.odf) Hierin is
opgenomen onder welke omstandigheden het uftgezonden vermogen verlaagd kan worden en hoe het vergunde
vermogen verlaagd kan worden. Dit laatste bepaalt de hoogte van de Toezichtskosten. Voor Radio Maria moet ik
uitzoeken of dit vermogen nog verder verlaagd ken worden. Als daarbinnen nog mogelijkheden zijn, dan laat ik
het u weten. Vanzelfsprekend dient een dergelijke vermogensverlaging aangevraagd worden op de reguliere
wijze, dat wil zeggen bevoegd ondertekend en eveneens via de post aan het agentschap verzonden.

Met vriendelijke groet,

m r.
Specialist Media

Spectrummanagement - Media
Agentschap Telecom
Ministerie van Economische Zaken
Emmasingel 1 1 9726 AH 1 Groningen 1 Kamer
Postbus 450 1 9700 AL 1 Groningen

htt ://www.aqentschaotelecom. ni

Van: Advocatenkantoor Steenhuis {mailto csteenhuis.bizJ
Verzonden: dinsdag 2 december 2014 17:50
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Aan:
-

CC:
Onderwerp: Vermogen Radio Mdna Toezichtskosten AT

Geachte mevrouw

Zoals afgesproken zou ik ii nog infonneren omtrent het vermogen waarop Radio Maria de uitzendingen via
de 675 AM verzorgt.

In mei 2014 is dit vennogen reeds uit oogpunt van kostenbesparingen naar 45kW bijgesteld en sinds 1 juli
2014 is het vermogen verlaagd naar 25kW. KPN kan een en ander desgewenst bevestigen.

Ik neem aan dat deze verlaging ook een kostenbesparing met zich zal meebrengen aangaande de
toezichtkosten van het AT, nu deze zijn gekoppeld aan het uitgezonden vermogen?
Uiteraard zou cliënte het op prijs stellen indien een en ander met terugwerkende kracht kan ingaan.

Ik verneem graag van u,

Met vriendelijke groet,

Advocatenkantoor Steenhuis
Borneostraat 10
5215 VC s-Hertogenbosch
T 073-6101435
F 073-6101436
www.steenhuis.biz

Indien u deze e-mail niet correct hebt ontvangen verzoeken wij u onmiddellijk contact op te nemen met ondergetekende. Dezeinformatie is uitsluitend bedoeld voor gebruik door de geadresseerde en kan vertrouwelijke informatie bevatten. Gebruik vandeze informatie door anderen dan de geadresseerde is verboden. Openbaarmaking, vermenigvuldiging, verspreiding en/of verstrekkingvan deze informatie aan derden is niet toegestaan door anderen dan de geadresseerde.

Please notify any error in transmission immediately to the operator identified above. This information is intended only for the use of theindividual or entity to which it is directed and may contain information that is privileged, confidential and exempt from disciosure underappllcable law. 1f the reader of this communication is not the intended recipient, or the employee or agent responsible for deliveringthe communication to the intended recipient, you are riotified that dissemination, distribution or copying of this communication isprohibited.
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Van:
Verzonden: vrijdag 13 maart 2015 18:03
Aan:
CC:

Onderwerp: gesprek met Novec en DGETM en AT- 10 maart 2015 beëindiging
middengolfopstelpiaatsen

Opvolgingsmarkering: Opvolgen
Markeringsstatus: Gemarkeerd

Beste collega’s

Afgelopen dinsdag was er een gesprek tussen Novec, DGETM en AT over de beëindiging van
middengolfopstelplaatsen. Novec heeft het overleg geïnitieerd.
Hierbij een korte terugkoppeling van dat gesprek.

Van de zijde van Novec waren aanwezig de heer’. ) en mevrouw
van DGETM en ik was aanwezig namens AT.

Het was een prettig gesprek. Novec gaat een aantal opstelplaatsen ontmantelen.’ Zij zien verminderde
belangstelling, stijgende kosten van onderhoud (de opstelpunten zijn verouderd) en ook KPN stopt met de
middengolfdienstverlening (overigens heeft Novec nu nog maar 16 omroepmasten over). Om die reden wil Novec
een aantal middengolfopsteiplaatsen ontmantelen.

Over Lopikerkapel was Novec kort, dat is een oude mast. Afgelopen winter is er een tui gebroken. Dat was niet
voorzien, er was al eerder een inspectie geweest. Dat doet vermoeden dat er nog meer aan de hand kan zijn. Het
is niet kosten efficiënt om deze mast te renoveren/onderhouden en in bedrijf te houden. Inspectie bij een
middengolfzender ken niet terwijl de zender aanstaat (met camera’s werken is kennelijk niet secuur genoeg,
bovendien is het noodzakelijk om onder de coating van de tuidraden te kijken en daarna een nieuwe coating aan
te brengen) en er zijn hoge kosten aan verbonden. De bij de grond afgebroken tui is vervangen door een tui van
kunststof, met een garantie van een jaar.

De mast van Zeewolde is uit de jaren ‘80 en is nu zo’n dertig jaar oud. Het is een ingewikkelde constructie omdat
er sprake is van twee masten, zenders en toebehoren. Daarnaast is er een overvloed aan tuidraden van
verschillende lengtes. Zouden deze masten onderhouden worden dan moet de dienstverlening gedurende langere
tijd (hoe lang wisten ze niet precies) onderbroken worden. Lees: de zenders moeten enkele maanden uit. Ook
hierbij is het de vraag of dat kosten efficiënt is. Helemaal nu de NPO ermee ophoudt per september en in
( 17/2018 de uitrol van een windmolenpark zal plaatsvinden. En middengolf en windmolens gaan nu eenmaal
\ .t samen.

Over Hulsberg vertelde Novec dat de gemeente (waaronder Hulsberg valt, neem ik aan) zei dat Agentschap
Telecom toegezegd had na afloop van de vergunningen geen middengolfvergunningen meer uit te geven met
opstelplaats Hulsberg.
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Actiepunten:
1. Hoe lang mag een middengolfzender uit ivm onderhoud (inspectie tuidraden etc kan alleen als

de zender uit is én er moet dan een nieuwe coating op geplaatst worden)
2. Hoe zit het met die toezegging van AT aan gemeente waaronder Hulsberg valt? , weet jij

hier meer van? en ik in ieder geval niet)
3. Kan Radio Maria (evt met Groot Nieuws) verplaatst worden naar het Kimstergat cf vergund

vermogen 1cm gedragslijn mg-vergunninghouders?

Met vriendelijke groet,

m r.
Specialist Media

Spectrummanagement - Media
Agentschap Telecom
Ministerie van Economische Zaken
Emmasingel 1 1 9726 AH 1 Groningen 1 Kamer
Postbus 450 9700 AL Groningen

T

httij://www.agentschaptelecom.nl
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

maandag 9 maart 2015 18:18

RE: telnot over Radio Maria

mi nez.n 1>

ic’

Van: . agentschaptelecom.nI]
Verzonden: maandag 9 maart 2015 18:02
Aan: —

CC:
Onderwerp: FW: telnot over Radio Maria

- Beste

mijn afwezigheid heeft. de honneurs waargenomen. Hierbij zijn aantekeningen van het gesprek met
advocaat van Radio Maria. Ik heb net geprobeerd tenig te bellen, om hein antwoord op zijn laatste vraag te
geven. Morgen doe ik nog een poging.

Ter informatie, morgen komt - - helaas niet mee naar het overleg met Novec. Als er nog mogelijkheden
voortvloeien uit het gesprek me Növec voor Radio Maria en Groot Nieuws, moet ik niet hem overleggen. Het inschatten van
verplaatsingen van middengoifzenders is nu eenmaal vrij lastig. In zon geval kunnen we een nieuwe afspraak met Novec plannen
waarbij wel aanwezig kan zijn, stel ik voor.

Met groet en tot morgen,

> Van: -

> Verzondn doic1rdag 5 maart 2015 12:35
> Aan: nagentschaptelecom.nl)

)nderwerp: telnot over Radio Maria
>

> Hallo



Van:
Verzonden:
Aan:

donderdag 5 maart 2015 14:24

CC:
Onderwerp:

Dank! Ik had na overleg met
de check bij jou...

RE: telnot over Radio Maria

zelf zitten speuren in bijlage B en zag ook Flevoland staan, vandaar toch even

Van:
Verzonden donderdag 5 maart 2015 13:49
Aan:
CC:
Onderwerp: RE: telnot over Radio Maria

Ja opstelpunten kloppen redelijk. Er wordt gesproken over Zeewolde, ik zou dat zelf Flevoland noemen, of in de
ngeving van Zeewolde (ze staan er een paar km vandaan).

Met vriendelijke groet,

Oorspronkelijk bericht

Kloppen de genoemde opstelplaatsen?

Verstuurd vanaf mijn iPhone

1
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Van:
Verzonden: donderdag 5 maart 2015 13:43
Aan:
CC:
Onderwerp: Re: telnot over Radio Maria

Dank voor je heldere verhaal!

[.
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>

>

>

_____

_______________________________

> Van:
> Verzornien: donderdag 5 maart 2015 12:35
> Aan: agentschaptelecom.nl)
> Onderwerp: telnot ver Radio Maria
>

>

> Wens ik je veel beterschap!
>

> Met vriendelijke groet,

> Frequentiemanager
> Agentschap Telecom
> Ndelinci pectrmmanagement

@agentschaptelecom.nkmailto agentschapteIecom .nI>

over Radio Maria

> \h’rnnrrr donderdag 5 maart 2015 12:38

> CC:
> Onderwerp: RE: telnot
>

> Bedankt!
>

> Begrijp ik het goed dat er mogelijk wel mogelijkheden voor verplaatsing zijn? (En dat we dat nog heel goedmoeten bekijken...)
>

> Zou jij ook nog de tekst voor de Q&As over AM willen lezen en dan met name ook een check of de locatieskloppen? (Heb zojuist de laatste -met Ciaron afgestemde- versie verstuurd.)
>

> Alvast bedankt!
>

> Groeten,
>

_____

__________________________

> Van:
> Verzonden: donderdag 5 maart 2015 12:35
> Aan
>CC:
> Onderwerp: FW: telnot over Radio Maria
>

>Hoi
>

> Ook voor jou ter info
>

> Met vriendelijke groet,

> Hallo
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Van:
Verzonden: vrijdag 6 tebruari 2015 14:31
Aan:
Onderwerp: vergelijking tussen 675 kHz en 747 kHz
Bijlagen: vergelijk 675 en 747.docx

Opvoigingsmarkering: Opvolgen
Markeringsstatus: Gemarkeerd

Hol
hierbij een document met verschillende plaatjes van de frequenties 675 kHz en 747 kHz.
Zoals het laatste plaatje aangeeft, is de verzorging van beide zenders nagenoeg gelijk bij een vermogen van 57kW.
Prettig weekend!
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Vergelijking tussen de frequenties 675 en 747 kHz

Vermogens van de beide zenders:
Frequentie
675 kHz
747 kHz

vergund 1-1-13
57 kW 47,6 dBW
500 kW 57 dBW

Actueel 1-2-15
57 kW 47,6 dBW
500 kW 57 dBW

De actuele situatie is gelijk aan die van 1-1-2013.

Verzorging 747 kHz 1096 kW Verzorging 747 kHz 500 kW

Rechten GE75
132 kW 51,2 dBW
1096 kW 60,4 dBW

Verzorging 675 kHz 132 kW Verzorging 675 kHz 57 kW



Verzorging 675 kHz 57 kW Lopik (blauw) vs 747 kHz 57 kW Flevoland (rood)
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